
Rada Miasta Wloclawek

Protok6l nr 1712019

XVII Sesja w dniu 16 grudnia 2019

Obradyrozpoczgto 16grudnia2019o godz. 12:00,azakofczonoogodz. 18:26tegosamego
dnia.

W posiedzeniu wziglo udzial2l czlonk6w.

Obecni:
1. JaedeB**a+a

2. Janusz Dgbczyriski

3. Mariola Gawlowska

4. Andrzej Golgbieski

5. Krzysztof Grz4dziel

6. Joanna Hofman-Kupisz

7. Jaroslaw Hupalo

8. Ds+iuszJa{#€+ski

9. Agnieszka Jura - Walczak

10. Piotr Kowal

11. Krzysztof Kowalski

12. Stanislaw Krzemieniewski

13. Zbigniew Lewandowski

14. Krystian Luczak

15. J6zef Mazierski

16. Wanda Muszalik

I 7. Arkadiusz-Pi*seeki

18. El2bieta Rutkowska

19. Ewa Szczepariska

20. Malgorzata Szym ari s ka

21. Daniel Tobjasz

22. Stanislaw Wawrzonkoski

23.Katarzyna Zargbska

24. JanuszZiritkorvski



25. Piotr Zwoliriski

Ad. I
Sprawy organizacyjne.

a) otwarcie sesii

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski otworzyt obrady XVII sesji

Rady Miasta Wloclawek, witaj4c Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, ZastEpc6w

Prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego orazPani Domiceli Kopaczewskiej
a takae zebranych na sali urzgdnik6w, przedstawicieli mediow, mieszkaric6w miasta oraz

radnych uczestnicz4cych w obradach.

b) stwierdzenie quorum

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta stwierdzil, ze na stan 25

radnych na sali obrad zgromadzonych jest aktualnie - zgodnie zlistqobecnoSci 20 radnych, a

zatem obrady sesyine w dniu l6 grudnia br. s4 prawomocne.
Lista obecnoSci radnych podczas obrad XVII sesji Rady Miasta stanowi zalEcznik do protokolu.

c) prryjgcie protokolu z obrad XVI sesji

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzgdu Miasta udostgpniony byl do wgl4du protok6l z obrad XVI sesji

Rady Miasta Wloclawek VIII kadencii, kt6ra odbyla sig w dniu 26 listopada 2019 roku. z
kt6rym radni mogli sig zapoznac i wnie6i ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i

uzupelnieri.

d) zmiany do porz4dku obrad XVII sesji

W dvskusii wzieli udzial:
- radny .Tanusz Dgbczyriski,
- PrzewodniczEcy Rady Miasta Stanislaw Wawrzonkoski

Zmian do zaproponowanego porz4dku obrad nie zgloszono.

Ad.2
Uchwala w sprawie przyst4pienia do partnerstwa w celu prrygotowania i wsp6lnej
realizacji projektu w ramach Dzialania 8.3 " Wsparcie przedsigbiorczoSci i
samozatrudnienia w regionie" Regionalnego Programu Operacyjnego Wojewridztwa
Kujawsko-Pomorskiego na lata 2017 -2020.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly dokonal Pan Krzysztof Kukucki
ZastEpca Prezydenta Miasta.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatruj4cei ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta



Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowaia Komisja Bud2etu, Rozwoiu i

Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji
radna Katar zy na Zargbsk a.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:
Uchwaly w sprawie przyst4pienia do partnerstwa w celu przygotowania i wsp6lnej realizacli
projektu w ramach Dzialania 8.3 " Wsparcie przedsiEbiorczoSci i samozatrudnienia w regionie"

Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2017-
2020.

Wvniki slosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (20)
.Tanusz Dgbczyt'rski, Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski, Krzysztof Grz4dziel, Joanna

Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian I'uczak, Jozef

Mazierski, Wanda Muszalik, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymat'rska, Daniel Tobiasz,

S tani slaw Wawrzonko ski. Katar zv na Zar ebska. P i otr Zwo I i riski

NTEOBECNT (s)
Jacek Bulawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Janusz Ziolkowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.3
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie migdrysesyinym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta informacjg z dzialalno3ci

miasta w okresie migdzysesyjnym, kt6ra obeimuie okres od dnia 26 listopada br. do dnia

l6 grudnia br. i przedstawia sig nastgpuj4co:

4 grudnia wystosowany zostal do Kujawsko - Pomorskiego Urzgdu Wojewodzkiego wniosek

o dofinansowanie z Funduszu SolidarnoSciowego na zadanie pn.: ,,Centrum Wsparcia
Spolecznego we Wloclawku. Utworzenie Centrum Opiekuriczo - Mieszkalnego". W ramach
realizacji projektu przewiduje sig remont, adaptacjg i wyposaZenie budynkow przy ul. Brzeskiej
27 i Piekarskiej 25 na potrzeby utworzenia l2 mieszkari chronionych oraz jednego mieszkania
wltchnieniowego, wspierajqcych osoby potrzebuj4ce pomocy w codziennym funkcionowaniu.



WartoSi zadaniawynosi 6.5 miliona zlotych, wnioskowana kwota dofinansowania to ponad 2.5

miliona zlotych.
I 1 grudnia zostal ogloszony otwarty konkurs ofert na realizacjE zadania publicznego:

,,Prowadzenie kawiami obywatelskiej ,,Sr6dmieScie Cafe" przy ul.3 Maja 9 we Wloclawku".
Wybrany w postgpowaniu podmiot poprowadzi kawiarniE w okresie od I lutego do 31 grudnia

2020 r.Dzialanie wpisuje sig w Gminny Program Rewitalizacii Miasta Wtoclawek na lata 2018-
2028.
W okresie migdzysesyjnym zawarto umowy dotycz4ce udzielenia zam6wieri publicznych,
migdzy innymi na takie zadania, jak:
Utrzymanie i konserwacja oSwietlenia ulic miasta Wloclawek: umowa zawarla 28 listopada z

firm4 ENERGA Oswietlenie Sp. z o.o. z siedzib4 w Sopocie, wartoSc umowy to ponad 2

miliony 700 tysigcy zlotych, a termin realizacii od 1 grudnia2019 roku do 30 listopada202l
roku.
Przebudowa drogi rowerowej wzdlu? DK 91: umowa zostalazawarta l1 grudnia z Firm4
Inzynieryjno - Drogow4 DROGTOM Sp. z o.o. z siedzlbE we Wloclawku, wartoSc umowy to
niespelna 315 tysigcy zlotych brutto,termin realizacji: do dnia 30 kwietnia 2020 roku.
6 grudnia rozstrzygniEto drugi konkurs ofert na realizacig szczepieri ochronnych przeciwko
grypie dla os6b powy2ej 65 roku Zycia. Miejski Zespol Opieki Zdrowotnei zaszczepi 160 os6b

do 20 grudnia. W roku bie24cym ze szczepieri skorzystalo dotychczas 2 240 senior6w. Koszt
reahzacji programu wyni6sl 94 890 zl.
Wydziai Dr6g, Transportu Zbiorowego i Energii rozpocz4l zbiorkg danych od najwigkszych
wloclawskich firm w celu przeprowadzenia analizy ruchu w godzinach szczytu oraz

zaproponowan i a I okalizacj i mi ej sc parkingowych,,Park&ride".
Wydzial Edukacii pozyskal z Ministerstwa Edukacii Narodowej dodatkowe Srodki na

dofrnansowanie w zakresie doposa2enia w sprzgt szkolny i pomoce dydaktyczne nowych
pomieszczeri do nauki. 54 to pomieszczenia powstale w wyniku adaptacji w
szkoiach/plac6wkach publicznych prowadzonych przez jednostki samorz4du terytorialnego.
PozyskaliSmy r6wnie2 dodatkowe Srodki na dofinansowanie w zakresie wyposazenia w sprzgt

szkolny i pomoce dydaktyczne pomieszczen w szkolach publicznych prowadzonych przez
jednostki samorz4du terytorialnego rozpoczynaj4cych ksztalcenie w zawodach, w kt6rych
szkoly te nie prowadziiy ksztalcenia, w tym pomieszczeri do przeprowadzania czgSci

praktycznej e gzaminu zawodowego.

W dvskusii nad przedlo2ona informacia wzieli udzial:
- radny .Ianusz Dgbczyriski
- radny Krzysztof Kowalski
- radny .I6zef Mazierski
- dr Marek Wojtkowski Prezydent Miasta
- Domicela Kopaczewska Zastgpca Prezydenta Miasta

Ad.4
Uchwala w sprawie okre5lenia wysoko5ci stawek podatku od Srodkdw transportowych.

Wprowadzenia do projektu uchwaly w sprawie wysokoSci podatku od drodk6w transportowych
zaproponowanych na rok przyszly dokonala Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji

Opinia Komisji stale.i Rad), Miasta



Projekt uchwaly rczpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisia Budzetu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komis.ii
radna Katarzy na Zargb sk a.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie proj ekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:
Uchwaly w sprawie okreslenia wysokoSci stawek podatku od Srodk6w transportowych.

Wvniki glosowania
ZA: 14, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK Gtr OSU: 0. NIEOBECNI: 4

W)'niki imienne:
zA (14)
Krzysztof Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka .Iura - Walczak.
Piotr Kowal, Krystian N-tczak, Wanda Muszalik, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska,
Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZarEbska, Piotr
Zwoliriski

PRZECTW (7)
.Tanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski

NIEOBECNI (4)

Jacek Bulawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Zi6lkowski

Po zakoriczeniu procedury giosowania PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w

Ad.5
Uchwala w sprawie okreSlenia wysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci.

Zagadnienie dotycz4ce wysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci w roku 2019 przedstawiia
Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji staiej Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozfiywnie zaopiniowala Komisia Budzetu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komis.ii
radna Katar zy na ZarEb sk a.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjE nad ww. zagadnieniem.



W dyskusii wzieli udzial:
- radny .Ianusz Dgbczyriski
- Honorata Baranowska Skarbnik Miasta

Po wyczerpaniu zgloszen do udzialu w dyskusji nad procedowanym zagadnieniem
Przewodnicz4cy Rady Miasta poddat pod glosowanie przedloZony projekt uchwaiy.

Glosowano w sprawie:
Uchwaly w sprawie okreSlenia wysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci.

Wvniki glosowania
ZA: 14, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 4

W)'niki imienne:
zA (14)
Krzysztof Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka .Tura - Walczak,

Piotr Kowal, Krystian l-uczak, Wanda Muszalik, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepafska,
Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZargbska, Piotr
Zwolifrski

PRZECIW (7)
.Ianusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski

NIEOBECNI (4)
.Tacek Bulawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Zi6lkowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.6
Gf,iata uchylajqca uchwalg w sprawie wysokoSci oplatza uslugi komunalne.

Ad.7
Uchwala w sprawie wysokoSci oplat za uslugi komunalne.

Zagadnienia zawarte w przedlohonych uchwalach ze wzglEdu na ich wsp6ln4 tematykE

zaprezentowal Pan Piotr Bielicki Dyrektor Wydziaiu Gospodarki Komunalnej.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisii rozpatruj4cych ww. zagadnienia.

Opinie Komisji stalych Rady Miasta
Projekt uchwaly uchylaj4cej uchwaig w sprawie wysokoSci oplat za usiugi komunalne
rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i Promocii Miasta.
Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji radna Katarzyna
Zargbska.



R6wnie2 projekt uchwaly w sprawie wysokoSci oplat za uslugi komunalne rozpatrzyla oraz

pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoiu i Promocii Miasta. Opinig w tej sprawie
przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji radna Katarzyna ZarEbska.

NastEpnie pozytywn4 opinig o projekcie uchwaly uchylaiEcei uchwalE w sprawie wysokoSci

oplat za uslugi komunalne jak rownieZ pozytywn4 opinig o projekcie uchwaly w sprawie
wysokoSci oplat za uslugi komunalne w imieniu Komisii Gospodarki Miejskiej i Ochrony
Srodowiska, kt6ra rozpatrywala ww. uchwaly przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Piotr
Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniami.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddai pod
glosowanie projekt uchwaly uchylaj4cej uchwalg w sprawie wysokoSci oplat za uslugi
komunalne.

Glosowano w sDrawie:
Uchwaly uchylaj4cej uchwalg w sprawie wysokoSci oplat za uslugi komunalne.

Wvniki glosowania
ZA:14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIE: 7, BRAK GLOSU: O, NIEOBECNI: 4

Wvniki imienne:
zA (r4)
Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka .Tura - Walczak,
Piotr Kowal, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska,

Malgorzata Szymanska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZargbska, Piotr
Zwoliriski

WSTRZYMUJE SrE (7)
.Ianusz Dgbczyriski, Mariola Gawiowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, .I6zef Mazierski

NTEOBECNT (4)
Jacek Bulawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Zi6tkowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady Miasta poddat pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie
wysokoSci oplat za uslugi komunalne.

Glosowano w sprawie:
Uchwaly w sprawie wysokoSci oplat za uslugi komunalne.

Wvniki slosowania
ZA:14, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJE SIE: O, BRAK GLOSU: O, NIEOBECNI: 4



W]'niki imienne:
zA (14)
Krzysztof Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak,
Piotr Kowal, Krystian \,uczak, Wanda Muszalik, Ellbieta Rutkowska, Ewa Szczepaiska,
Malgorzata Szymariska, Daniel Tobiasz, Stanislaw Wawrzonkoski. KatarzynaZargbska, Piotr
Zwolinski

PRZECIW (7)
.Tanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski , Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski

NIEOBECNI (4)

.Tacek Bulawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Zi6lkowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez RadE Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.8
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie wysokoSci stawek oplafy za zajgcie lm2 pasa

drogowego dla drrig, ktrirych zarzqdc4jest Prerydent Miasta Wloclawek.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal Pan Pawel ZyZelwicz Dyrektor Wydzialu Dr6g,
Transportu Zbiorowego i Energii.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisii rozpatruj4cych ww. zagadnienia.

Opinie Komisji stalych Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoiu i
Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji
radna Katar zyna Zargbsk a.

Nastgpnie pozytywn4 opinig o projekcie ww. uchwaly w imieniu Komisji Gospodarki Miejskiej
i Ochrony Srodowiska, kt6ra tak2e rozpatrywala ww. uchwalg przedstawil PrzewodniczEcy
Komisji radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowil., Ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie proj ekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:
Uchwaly zmieniaj4ca uchwaiq w sprawie wysokoSci stawek oplaty za zajEcie 1m2 pasa

drogowego dla dr6g, kt6rych zarzqdc4 jest Prezydent Miasta Wloclawek.

Wvniki glosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr OSU: I, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:



zA (20)
Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski, Krzysztof Grz4dziel, Joanna

Hofman-Kupisz, .Iaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian N-uczak, Jozef
Mazierski, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,Malgorzata Szymanska,

Dani el Tobj asz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katar zyna Zar Ebska

BRAK GLOSU (1)
Piotr Zwoliriski

NTEOBECNT (4)
.Iacek Bulawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, .Tanusz Zi6lkowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjEta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.9
Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie ustalenia strefy platnego parkowania i
wysokoSci stawek oplaty za parkowanie pojazdriw samochodowych w strefie platnego
parkowania.

Zagadnienie przedstawil Pan Pawel ZyLelwicz Dyrektor Wydzialu Drog, Transportu
Zbiorowego i Energii.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisii rozpatruj4cych ww. zagadnienia.

Opinie Komisji stalych Rady Miasta:
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisia Budzetu, Rozwoju i

Promocji Miasta. OpiniE w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji
radna Katar zy na Zargbska.

Nastgpnie pozytywn4 opinig o projekcie ww. uchwaly w imieniu Komisji Gospodarki Miejskiej
i Ochrony Srodowiska, kt6ra takae rozpatrywala ww. uchwalg przedstawil Przewodnicz1cy
Komisji radny Piotr Kowal, kt6ryiednoczeSnie zglosil wniosek do ww. projektu uchwaly.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny .Ianusz Dgbczyfski
- radny .I6zef Mazierski
- radny Janusz Dgbczynski
- radny Piotr Kowal
- dr Marek Wojtkowski Prezydent Miasta
- radny Janusz Dgbczyriski
- radny Zbigniew Lewandowski
- radny .T6zef Mazierski
- Pawel Zy\elewicz Dyrektor Wydzialu Dr6g, Transportu Zbiorowego i Energii.
- radny Jozef Mazierski



Glosowano wniosek w sprawie:
zmiany zapisu zawartego w Rozdziale V pkt. 2 okreslaj4c stawkg oplaty za pol godziny

parkowania w strefie platnego parkowania w wysokoSci 1,00 zl. W projekcie uchwaly
zaproponowanei przez Prezydenta Miasta stawka za pol godziny parkowania w te.i strefie
wynosi 1,10 zl. Wniosek w imieniu Klubu radnych SLD i K.O. zglosil radny Piotra Kowala.

Wvniki glosowania

ZA:21, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.TE SIf : 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 4

W)'niki imienne:
zA (2t)
Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grz4dziel, Joanna

Hofman-Kupisz, .Taroslaw Hupalo, Agnieszka .Tura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian \'uczak, Iozef
Mazierski, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,Malgorzata Szymanska,

Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZarybska, Piotr Zwolit'rski

NTEOBECNT (4)
.lacek Bulawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Zi6lkowski

Po przyjgciu wniosku Przewodnicz4cy Rady Miasta rozpoczql procedurg glosowania nad

uchwal4 w r az z zaproponow an4 zmtanq.

Glosowano w sprawie:
Uchwaly zmieniaj4ca uchwalg w sprawie ustalenia strefy piatnego parkowania i wysokoSci

stawek oplaty za parkowanie pojazd6w samochodolvych w strefie platnego parkowania wraz z

przyjEtEzmranq.

Wvniki glosowania
ZA: 14, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJE SIf : 0, BRAK Gtr OSU: 0, NIEOBECNI: 4

W)'niki imienne:
zA (14)
Krzysztof Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak,

Piotr Kowal, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska,

Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZargbska, Piotr
Zwoliriski

PRZECTW (7)
Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, .T6zef Mazierski

NTEOBECNT (4)
.Iacek Bulawa, Dariusz .Iaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Zi6lkowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miastawraz z

przyjEt4 autopoprawk4. Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta odniosl sig do wypowiedzi,
zaprezentowanych podczas dyskusi i nad proj ektem uchwaly.
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Ad. 10

Uchwala w sprawie uchwalenia " Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urz4dzeri
wodociqgowych i urz4dzert kanalizacyjnych bgd4cych w posiadaniu Miejskiego
Przedsigbiorstwa Wodoci4g6w i Kanalizacji sprilka z o.o. we Wloclawku na lata 2020'
2027 ".

Przedmiotowe zagadnienie jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly przedstawila Pani Kamila
Slomczewska Dyrektor Biura Nadzoru WlaScicielskiego i Przeksztalceri.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji, kt6ra rozpatrywala ww. zagadnienia.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
lJchwalg rozpatrzyla orazpozylywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony

Srodowiska. Opinig w tej sprawie przedstawil Przewodniczqcy Komisii radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniami.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie proj ekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:
Uchwaly w sprawie uchwalenia " Wieloletniego
wodoci4golvych i urzqdzen kanalizacyinych
Przedsigbiorstwa Wodoci4g6w i Kanalizacii sp6lka

planu rozwoju i modernizacii urz4dzen
bgd4cych w posiadaniu Miejskiego

z o.o. we Wloclawku na lata 2020-2027 ".

Wvniki glosowania
ZA:21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJQ SIf,: O, BRAK GLOSU: O, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
zA (2r)
Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grz4dziel, .Toanna

Hofman-Kupisz, .Iaroslaw Hupaio, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian \,uczak, Iozef
Mazierski, Wanda Muszalik, Ellbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska,

Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZarEbska, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (4)

Jacek Bulawa, Dariusz .laworski, Arkadiusz Piasecki, .Tanusz Zi6lkowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Po zakonczeniu procedowania nad ww. punktem porz4dku obrad Przewodnicz4cy Rady Miasta
oglosil 15 minutow4 przerwg w obradach sesyjnych.

Przerwa w obradach sesyjnych.
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Wznowienie obrad o przerwie.

Ad. 11

Uchwala w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwi4rywania
Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii na 2020 rok.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonala Pani Elzbieta Dynarska Dyrektor Wydzialu Polityki
Spolecznej i Zdrowra Publicznego.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cei ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzylaorazpozylywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia,Rodziny i Opieki
Spolecznej. Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisii radna

Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie proj ekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:
Uchwaly w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwi4zy'wania
Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii na 2020 rok.

Wvniki glosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.TQ SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: l. NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
zA (20)

'^ .Tanusz Dgbczyriski, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz,
Jaroslaw Hupalo, Agnieszka .Tura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian tr uczak,JozefMazierski, Wanda Muszalik,
Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw
Wawrzonko ski. Katar zv na Zar ebska. P i otr Zwo I ifrski

BRAK GLOSU (I )

Mariola Gawlowska

NIEOBECNI (4)

.Iacek Bulawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, .Tanusz Zi6tkowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.
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Ad. 12

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie podzialu Srodkriw Paristwowego Funduszu
Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych prryznanych Gminie Miasto Wloclawek na

realizacjg w 2019 roku zadari na rzecz os6b niepelnosprawnych.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Pan Piotr Grudziriski Dyrektor Mieiskiego OSrodka

Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruiqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzylaorazpozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowta, Rodziny i Opieki
Spolecznej. Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna

Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie proiekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:
Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie podzialu Srodk6w Pafistwowego Funduszu

Rehabilitacji Osob Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wloclawek na realizacjE

w 2019 roku zadarl narzecz os6b niepelnosprawnych.

Wvniki glosowania
ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIf : 0, BRAK GLOSU: 1, NIEOBECNI:

W)'niki imienne:
zA (20)
.Ianusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grzqdztel,.Toanna
Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka .Tura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian \-uczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik,
Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanisiaw
Wawrzonko ski, Katar zy na Zar gbska, P i otr Zwo I i riski

BRAK GI,OSU (I )
Zbigniew Lewandowski

NIEOBECNI (4)
Jacek Bulawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Zi6lkowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podiQta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 13

Uchwala w sprawie utworzenia parku miejskiego i nadania mu nazwy.
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Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly dokonal Pan Piotr Bielicki Dyrektor
Wydzialu Gospodarki Komunalnei.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rad)' Miasta
Projekt uchwaiy rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Mieiskiei i
Ochrony Srodowiska. Opinig w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodnicz4cy Komisji
radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dyskusii wzieli udzial:
- radny Janusz Dgbczyriski
- Krzysztof Kukucki ZastEpca Prezydenta Miasta

Wobec wyczerpaniazgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie proiekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:
Uchwaly w sprawie utworzenia parku miejskiego i nadania mu nazwy.

Wvniki glosowania
ZA:19, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIf,: 0, BRAK Gtr-OSU: 2. NIEOBECNI: 4

Wvniki imienne:
zA (re)
Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawiowska, Andrzej Gotgbieski, Joanna Hofman-Kupisz,
.Iaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian N,uczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska,
Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobiasz, Stanislaw Wawrzonkoski,
Katauy na Zar gb ska, P i o tr Zwo I i f s ki

BRAK GT.OSU (2)
Krzysztof Grz4dziel, Zbigniew Lewandowski

NTEOBECNT (4)
.Tacek Bulawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, .Tanusz Ziolkowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta pruez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 14
Uchwala w sprawie wyzn^czenia obszaru i granic aglomeracji Wloclawek.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly dokonal Pan Piotr Bielicki Dyrektor
Wydzialu Gospodarki Komunalnej.
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Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. Opinig w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodnicz4cy Komisji
radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:
- radna .Ioanna Hofman-Kupisz
- Piotr Bielicki Dyrektor Wydzialu Gospodarki Komunalnej.

Wobec wyczerpaniazgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:
Uchwaly w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Wloclawek.

Wyniki glosowania
ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIQ: 0, BRAK GLOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
zA (20)
Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grzqdziel,.loanna
Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Ktzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik,

Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,Malgorzata Szymariska, Daniel Tobiasz, Stanislaw

Wawrzonkoski, Katar zy na Zar gbska, P iotr Zwo I i riski

BRAK GT,OSU (1)
Zbigniew Lewandowski

NIEOBECNI (4)

.Tacek Bulawa, Dariusz .Taworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Zi6tkowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 15

Uchwala w sprawie okreSlenia Srednich cen jednostek paliwa w MieScie Wloclawek na

rok szkolny 201912020.

Zaloaenia do projektu uchwaly przedstawiia Pani Agnieszka Bialopiotrowicz Dyrektor
Wydzialu Edukacii.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatruj4cei ww. zagadnienie.
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Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozyiywnie zaopiniowala Komisia Edukacji. Opinig w tej

sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji radna Wanda Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszef do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie proj ekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:
Uchwaly w sprawie okreslenia Srednich cen jednostek paliwa w MieScie Wloclawek na rok
szkolny 201912020.

Wvniki glosowania
ZA:20, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: l, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
zA (20)
Janusz Dgbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna
Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian \,uczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik,
Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobiasz, Stanisiaw
Wawrzonkosk i, Katar zy na Zar gbska, P i otr Zwo I i n sk i

BRAK Gr-OSU (l)
Zbigniew Lewandowski

NIEOBECNI (4)
.Iacek Bulawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, .Tanusz Zi6lkowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 16

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie utworzenia samorz4dowej jednostki
organizacyjnej pod n^zwq Centrum Uslug Wsprilnych Placriwek OSwiatowych we
Wloclawku oraz nadania jej statutu.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly dokonala Pani Agnieszka
Bialopiotrowicz Dyrektor Wydzialu Edukacj i.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozylywnie zaopiniowala Komisja Edukacji. Opinig w tej
sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji radna Wanda Muszalik.
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Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii udzial wzieli:
- radna Wanda Muszalik
- Agnieszka Bialopiotrowicz Dyrektor Wydzialu Edukacji

Wobec wyczerpaniazgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:
Uchwaly zmieniaj4cej uchwaig w sprawie utworzenia samorz4dowej iednostki organizacyinej
pod nazw4 Centrum Uslug Wspolnych Plac6wek Oswiatowych we Wloclawku oraz nadaniaiei
statutu.

Wvniki glosowania
ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIE: 0, BRAK Gtr-OSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
zA (20)
.lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna

Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik,
Elzbieta Rutkowska. Ewa Szczepafiska, Malgorzata Szymanska, Daniel Tobjasz, Stanislaw
Wawrzonkoski " Katar zy na Zar ebska. Pi otr Zwo I i ri ski

BRAK GLOSU (1)

Zbigniew Lewandowski

NTEOBECNT (4)
Jacek Bulawa, Dariusz .Iaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Zi6lkowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zoslala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 17
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na 2019
rok wraz z autopoprawkq.

Ad. 18

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognory Finansowei
na lata 2019-2030 wraizz autopoprawkq.

Wprowadzenia do obydwu zagadnienfinansowych zwi4zanych ze zmianami w budzecie miasta
oraz wieloletni4 prognoz4 finansow4 wynikaj4cych z przedlozonych uchwal dokonala Pani
Honorata Baranowska Skarbnik Miasta, kt6ra r6wniez wyjaSnila przyczyng zgloszonych
autopoprawek do ww. uchwal.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisii, ktorarozpatrywala ww. zagadnienia.
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Opinie Komisji stalej Rady Miasta
Uchwalg zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na 2019 rok
wraz z autopoprawk1 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoiu i

Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Katarzyna
Zargbska.

Takae uchwalg zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniei Prognozy Finansowej

na lata 2019-2030 wraz z autopoprawk4 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisia
Budzetu, Rozwoju i Promocji Miasta. OpiniE w tej sprawie przedstawila r6wnieZ

Przewo dni c z4ca Komi sj i radna Katar zy na Zar Ebska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniami.

W dyskusii wzieli udzial:
- radna Joanna Hofman-Kupisz
- radny Jozef Mazierski
- Honorata Baranowska Skarbnik Miasta

Wobec wyczerpaniazgloszendo udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie projekty procedowanych uchwal.

Glosowano w sprawie:
Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na 2019 rok
wraz z autopoprawk4.

Wvniki glosowania
z{tTpxzEdtw, 0, wsrRZYMU.rE SIQ: 7, BRAK Gtr oSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
zA (14)
Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka .Tura - Walczak,

Piotr Kowal, Krystian |uczak, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepaiska,

Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZarqbska, Piotr

Zwolinski

wsTRZYMU.rq srE (7)
Janusz DEbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski

NIEOBECNI (4)
Jacek Bulawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki. .Tanusz Zi6ikowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez RadE Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady Miasta rozpoczql procedurg glosowania koleinei uchwaty.
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Glosowano w sprawie:
Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniei Prognozy Finansowei na

lata 2019-203 0 wr az z autopoprawk4.

Wyniki glosowania
ZA:14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIQ: 7, BRAK Gtr,OSU: O, NIEOBECNI: 4

W)'niki imienne:
zA (14)
Krzysztof Grz4dziel,Joanna Hofman-Kupisz, .laroslaw Hupalo, Agnieszka .Tura - Walczak.

Piotr Kowal, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepaiska,

Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZarEbska, Piotr

Zwoliriski

wsrRZYMU.rq srq (7)
.lanusz Dgbczynski, Mariola Gawiowska, Andrzej Gotgbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw

Krzemieniewski. Zbigniew Lewandowski, .I6zef Mazierski

NIEOBECNI (4)
Jacek Bulawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Zi6lkowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 19

Uchwala w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na 2020 rok.

Ad.20
Uchwala w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2030.

Wprowadzenia dokonal dr Marek Wojtkowski Prezydent Miasta informuj 4c, iz w dniu

dzisiejszym przedklada Radzie Miasta dwa dokumenty: projekt budzetu na 2020 rok oraz

wieloletni4 prognozg finansow4 na lata 2020-2030, kt6re zgodnie z ustaw4 o finansach

publicznych stanowii bgd4 podstawg gospodarki finansowej miasta na przyszly rok oraz

mo2liwoSci finansowe rozwoju miasta w latach nastqpnych.

Przy konstruowaniu obu projekt6w uwzglgdniono otoczenie makroekonomiczne, d. wskazniki

zawarte w projekcie ustawy bud2etowej, wska2niki opublikowane przez Ministerstwo

Finans6w atakle decyzje Wojewody Kujawsko - Pomorskiego w przedmiocie planowanych

dotacji. Bardzo istotnym elementem polityki finansowej bgdzie wypracowanie znacz4cej

nadwyZki operacyjnej, co bgdzie niezwykle trudne, zwaZywszy na strukturq dochod6w i
wydatk6w.
Na podstawie prognoz oszacowano dochody budzetowe na poziomie 757 mln zl,

w tym:
dochody biel4ce 709 mln zl,
dochody maj4tkowe w !vys. 48 mln zl.
Dochody nazadania wlasne okreSlono na poziomie - 628 mlnzl,
na zadania zlecone - 112 mln zl,
ana zadania rz4dowe - l6 mln zl.
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Dochody s4 wy2sze o 9l mln zl w stosunku do planowanych na 2019 rok, ztego dochody

bieZ4ce wylsze o 90 mln zl, a dochody maj4tkowe wy2sze o 1 mln zl.
NaleZy podkreSlic, 2e samorz4d zamierza ubiegac sig o fundusze zewngtrzne na realizacjg

zadan z rcZnych dziedzin ujgtych w budZecie, szczegolnie w zakresie zamierz.eh

inwestycyjnych. Tak wigc poziom dochod6w maj4tkowych bgdzie stosownie urealniany i

zmieniane bgd4 zrodla finansowaniazadan.Inwestycje s4 bowiem, czynnikiem niezbEdnym dla

utrzym ani a po zi o mu 2y cia mieszkari c6w Wio clawka.
Najwigkszy kwotowo wzrost dochod6w odnotowano w dzialach zwiqzanych z ponloc4

spoleczn4 i rodzin4, kt6ry wynika ze zwigkszenia poziomu dotacii z budzetu paristwa w

zwi4zkuzwyplatami Swiadczeri wychowawczych 500+, bo bgdzie to pierwszy pelny rok. gdy

Swiadczenia obejm4 kaade dziecko, oraz w oSwiacie, w zwi4zku z ujgciem w subwencji

o5wiatowe.i na2020 rok skutk6w dwukrotnych podwyzek, wprowadzonych w 2019 roku dla

nauczycieli.
Na 2020 rok subwencja oSwiatowa wyniesi e 169 mln zl. Nale2y zaznaczy1, i2 dochody te, nie

rosn4 tak szybko - jak wydatki bieZ4ce.
W strukturze dochod6w ponad 22oh dochod6w wlasnych bieZ4cych stanowi4 udzialy w
dochodach budzetu Paristwa z tytulu podatku dochodowego, nazwane na zestawieniu

graficznym - podatkami z Ministerstwa
Dopelnienie zmian w 2019 roku w podatku dochodowym od os6b ftzycznych dotycz4cych:

- likwidacji podatku PIT dla os6b do ukohczenia 26. roku Zycia,

- obnizenia podstawowei stawki podatku z 18o/o do 17o/o,

- zwigkszenie koszt6w uzyskania przychodu,
spowodowalo w efekcie spadek dochodow z tytulu udzialu w podatku PIT na 2020 rok.

W stosunku do roku 2019 Minister Finans6w okreSlil dla miasta Wloctawek planowan4 kwotq

dochod6w z tytulu udzialu we wplywach z podatku dochodowego od osob fizycznych o I mln

988 tys. zl mniej. Na 2019 rok wskazal dochody z PiT-u w !vys. 133 mln 402 tys. zl, anatok
2020 w wys. 131 mln 414 tys. zl.
Nalezy w tym mieiscu przypomniec Pafistwu Radnym i Mieszkat'rcom naszego miasta, iz w
przypadku miast na prawach powiatu, czyli miasta Wloclawek udzial we wplywach z PIT od

osob pracuj4cych i zamieszkalych na terenie miasta wynosi 48,33 % i wptywy z Pit-ow

powinny stanowii podstawg budzetu.
Subwencje stanowi4 ponad 31 % dochod6w biez4cych.

169 mln zl -ktora stanowi 29 o/o dochod6w bie24cych.

Dla por6wnania w 2019 r. stanowila 1 55 mln zl.

W tym subwencja oSwiatowa w wYS.

Subwencja jest doSc znacz1c4 pozycj4 w budzecie, jednakze w por6wnaniu do

obowi4zk6w (m in. konieczno6ci4 sfinansowania koszt6w przechodz4cych z

podwyZek dla nauczycieli, podwylszenia standardu wyposa2enia plac6wek)

nalozonych
2019 roku
subwencja

oSwiatowa jest wysoce niewystarczajqca.
Przy tej konstrukcji bud2etu miasta subwencja pokryje wydatki biel4ce na oSwiatg i opiekg

wychowawczq zaledwie w 73 o/o. Obrazuje to zestawienie graficzne. Dochody z tytulu
podatk6w i oplat lokalnych stanowi4 23 % dochod6w biez4cych. Na 2020 rok zalo?yliSmy

wzrost stawek podatku od Srodk6w transportowych przecigtnie o 60/o oraz podatku od

nieruchomoSci Srednio o l5o/o, Dochody te bgd4 w trakcie realizacii budzetu sukcesywnie

urealniane. iednak w niepeinym zakresie zrekompensuj4 wigksze wydatki miasta w 2020 roku.

kt6re podyktowane s4 gl6wnie zmianami systemu podatkowego, ustawowym wzrostem

wynagrodzenia minimalnego w miejskich jednostkach, atakle obiecanymi ptzez tz4d
podwyZkami dla nauczycieli.
Tylko na pokrycie ustawowego wzrostu wynagrodzenia minimalnego od nowego roku, nale2y

zabezpieczyc ponad 6 mlnzl.
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Dzialy pomocy spolecznej, rodziny stanowiq ponad l8% dochod6w bieZ4cych, przy czym
ponad 80 % s4 to pieni4dze znaczone pochodz4ce z dotacji na zadania zlecone - rz4dowe lub
dotacje celowe na zadania wlasne. Pozyskane Srodki pokrywaj4 zaledwie w 67 o/o vrydatki
biezqce w zakresie pomocy spolecznej, dotyczy to r6wnieZ niekt6rych zadah rz4dowych np.
zespolu do spraw orzekania o niepelnosprawnoSci. PowryZsze takZe przedstawia zestawienie
grafrczne.
W przyszlym roku znacz1co wzrosn4 wydatki bielqce na wsparcie dla rodzin - do wysokoSci
1 I I mln zI (dla porownania w 201 9 r. bylo to 77 mln zl).
Z tytulu najmu, dzierlavq, zasobu lokalowego gminy planuje siq uzyskac ponad 14 mln zl.
Wydatki na utrzymanie zasobu lokalowego to ponad 22 mln. zl. P6ltorakrotnie wyZsze od
pozyskanych dochod6w - koszty utrzymania lokali mieszkalnych wynikaj4 czgSciowo z
uchwalonych stawek czynszov,rych na do6c niskim poziomie, ale takhe z nieregulowania
nale2nosci przeznajemc6w. Zalegloiciztego tytulu nadzien30.09.2019 r. wyniosly 52mlnzl
+ 38 mln zl odsetek, co oznacza wzrost zalegloSci nale2noSci gl6wnej w stosunku do
poprzedniego roku o okolo 2 mln zl. Utrzymywanie sig relacji zmniejszajEcych sig dochod6w
z tego tytulu przy rosn4cych kosztach utrzymania wymusza podwy2kg stawek czynszowych,
aby nie doprowadzac do jeszcze wigkszego pogorszenia stanu technicznego budynk6w, kt6re
na dzien dzisiejszy wymagaj4 juZ znacznych naklad6w remontovvych.
Podejmowane dzialania w stosunku do os6b nieptac4cych (czasami bolesne dla mieszkaricow
np. przekwaterowania do lokali o niZszym standardzie) w celu poprawy Sci4galnoSci czynsz6w.
Na cele oddluZania opracowano program ,,Oddluzanie", w ramach kt6rego dluZnicy zalegai4cy
z czynszem za mieiskie mieszkania, podeimuj4 pracA pozwalai4c4 im zmnieiszyc zalegloici.
Urzgdnicy opracowali program,,Wolontariat szans4 na oddluzenie". Efekty Pilotazu, dotycz4ce
redukcji dlugu czynszowego prowadzonego od wrzeSnia do grudnia br. bgd4 znane po
zakohczeniu bie24cego roku.
W przyszlym roku zakladane jest uzyskanie dochod6w maj4tko!\rych w wysokoSci prawie 48

mln zI, z tego przewiduje sig pozyskanie Srodk6w unijnych w wys. prawie 30 mln zl na

dofi nansowanie proj ekt6w pn. :

- ,,Rozw6j zrownowahonego transportu zbiorowego poprzez poprawg efektywnoSci
energetycznej, wdrazania technologii niskoemisyjnej we Wloclawku w ramach proiektu BIT -
CITY II" etap II - dochody w wys. 11 mln 309 tys. zl,
- ,,Rozbudowa Al. Jana Pawla II we Wloclawku w kategorii drogi wojew6dzkiei - dochody w
!\rys. 6 mln 437 tys. zl,
- ,,Infostrada Kujaw i Pomorza 2" - dochody w,,vys. 1 mln 807 tys. zl,
- ,,Przebudowa i zmiana sposobu uzytkowania budynku przy ul. 3-go Maja we Wloclawku na

Centrum aktywizacji i przedsiEbiorczoSci" - dochody w vrys. 2 mln 966 tys. zl,
- o,Termomodemizacja obiekt6w uzytecznoSci publicznej na terenie miasta Wloclawek - etap

III i ,,Termomodemizacja obiektow u?ytecznoSci publicznej na terenie miasta Wloclawek -
etap VI" - dochody w !vys. 5 mln 824 tys. zl,
- ,,Przebudowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego na mieszkania socjalne w bloku nr 2
przy ul. Zakrqt 8 we Wloclawku" - dochody w wys. 308 tys. zl,
- ,,V/zmocnienie i wykorzystanie potencjalu endogenicznego Wloclawka poprzez turystyczne i

rekreacyjne zagospodarowanie Zalewu Wloclawskiego - dochody w wys. I mln 285 tys, zl.
Pozostale dochody maj4tkowe pochodzic bgd4:
- z Funduszu Dr6g Samorz4dolvych na dofinansowanie zdaniapn. Przebudowa ulicy Grodzkiej
wraz z infrastruktur4 w !vys. 9 mln 575 tys. zl,
- zprzeksztalcenia prawa uZytkowania wieczystego w prawo wlasnoSci, odplatnego nabycia
prawa wlasnoSci lub prawa uzytkowania wieczystego w wys. 8 mln 381 tys. zl.
- ze sprzedaZy skladnik6w maj4tkowych, zu?yttego sprzgtu komputerowego - dochody w wys.
67 tys. zl,
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Prezydent Miasta dr Marek Woitkowski poinformowal,2e na wydatki w 2020 roku okrerilono
limit w wysokoSci 810 mln zl. w tym na wydatki bieZ4ce 676 mln zl. wydatki maj4tkowe w
!vys. 134 mln zl.
Wydatki sq wyzsze o 140 mln zl w stosunku do planowanych na 2019 rok, z tego wydatki
bieZ4ce wyasze o 85 mln zl, awydatki maj4tkowe vtyZsze o 54 mln zl, co obrazuje zestawienie
graftczne.
W zakresie wydatkowania Srodk6w budzetowych na poszczeg6lne dziedziny gospodarki miasta

tradycyinie najwyZszy udzial w wydatkach bieZ4cych ma oSwiata, wraz z edukacyjn4 opiek4

wychowaw cz4, ktor e stanowi 4 ponad 3 5 o/o budzetu.
Drugie miejsce zajmuj4 pomoc spoleczna, rodzina i pozostale zadania w zakresie polityki
spolecznej, pochlaniaj4ce prawie 20 % budzetu na wydatki biez4ce. Ze wzglEdu na fakt, i2

realizacjazadah ztego zakresu jest Sci6le regulowana ustawami i rozporzEdzeniami, samorz4d

ma niewielki wplyw na poziom wydatk6w, a mo2liwoSci racjonalniejszego gospodarowania

Srodkami finansowymi s4 bardzo ograniczone.
Wydatki bud2etowe na transport i l4cznoSi wynios4 prawie 101 mln zl, co stanowi 15%o

wydatk6w og6lem, w tym wydatki biel4ce zaplanowano na poziomie 43 mln zl, a wydatki

maj4tkowe na poziomie 58 mln zl.
Prezydent Miasta zwr6cil uwagg, i2 problemem dla samorz4dnoSci gmin iest narzucanie

ustawowych obowi4zk6w bez zapewnienia stabilnoSci dochod6w. Sq to obowi4zki, kt6rym

musimy siE podporz4dkowai. Intencj4 wladz samorz4dowych zatem musi byc ograniczanie

wydatk6w bie24cych! Nalezy zauwa|yc,2e v,,yra2ny wzrost w tym zakresie nastEpuje tylko na

tych zadaniach, ktore s4 finansowane ze Srodkow rz4dowych, takich jak program 500+.

Przypomni ec nale|y, i2, w przyszlym roku na realizacig tego programu zaattga|owane zostan4

Srodki bud2etowe w wysokoSci okolo 11 I mln zl, one przejdq przez ,,kasg miasta" i b9d4

Wasze od tegorocznych o okolo 34 mln zl. Stqd bierze sig znaczqcy wzrost wydatk6w w

obszarze,,Rodzina".
Natomiast wydatki biea4ce, kt6re miasto pokrywa z dochod6w wlasnych, bqd4 monitorowane'

Musimy brad pod uwagg scenariusz awaryjny na wypadek, gdy nie bgdzie mozliwe osi4gnigcie

dochod6w i r6wnowaZenie budZetu. Niewykluczone, iz w takim przypadku zajdzie potrzeba

rezygnacji z czgsci zadah - nieobowi4zkowych zadah spolecznych i nie najpilniejszych - aby

proponowac Wysokiej Radzie zmiany, kt6re bgd4 optymalizowac realizacjg bud2etu.

R6wnowa2enie budZetu jest jednym z priorytet6w inzynierii finansowej miasta. .Iest to

niezwykle istotne w kontekScie zamierzeri inwestycyjnych w nastEpnych latach. Inwestycje s4

bowiem czynnikiem niezbgdnym dla utrzymania poziomu zycia mieszkaric6w. Tak jak juz
powiedzialem, zamierzamy ubiegac sig o fundusze na realizacjg zadah z rolnych dziedzin w

obecnej perspektywie finansowej Unii Europejskiei, r6wniez z Funduszy Kraiowych, Funduszu

Dr6g Samorz4dowych, Funduszu Ochrony Srodowiska, Funduszu SolidarnoSciowego oraz

Funduszy Norweskich.
Priorytetem jest utrzymanie finansowania inwestycji, kt6re s4:

- w realizacji, a wigc trwa budowa,
- zadah z podpisanymi umowami, gdzie aktualnie trwa etap opracowania dokumentacji

projektowej wraz z uzyskaniem decyzji administracyinych zezwalaiqcych na rozpoczqcie

budowy.
W roku biez4cym zakonczona zostanie wigkszoSc realizowanych zadaf, skupiona zostanie

uwaga na przygotowaniu zadah do nowej prognozy finansowej bud2etu Unii oraz na dobrym
przygotowaniu inwestycji - wa2nych dla mieszkaric6w Wloclawka.W przyszlym roku na

wydatki maj4tkowe planujemy przeznaczyi prawie 17 Yowydatk6w budZetowych. Najwy2szy
udziat bgd4 miaty zadania z zakresu infrastruktury drogowe.j. na ktorE przeznaczymy 43o/n

wydatk6w maj4tkowych.
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W tej puh zarezerwowano Srodki m in. na przebudowg, ul. Letniei, rozpoczEcie realizac.ii
budowy alternatywy dla Al. Jana Pawla II w postaci ul. Szewskiej, budowg ul. Papiezka od ul.
Zielnet do Al. KazimierzaWielkiego, przebudowg chodnika na moScie stalowym i wiele innych
wymienionych w planie wydatkow maj4tkowych.
Inne duZe przedsigwzigcia to:
- budowa przejScia podziemnego dla pieszych pod torami kolejowymi w rejonie ul. Radosnej,
- ,,Rozwoj zr6wnowaZonego transportu zbiorowego poprzez poprawg efektywnoSci
energetycznej w ramach projektu BIT-CITY IL
W przyszlorocznym budzecie czyniono starania, aby uwzglgdnic Srodki na wszystkie obszary

objgte budzetem miasta.
Zaplanowano Srodki budzetowe na poprawE bazy oSwiatowej, na kt6r4 przeznaczymy 7,6 o/,

wydatk6w maj4tkowych.
Gi6wne z nich. to:
- rozbudowa budynku Zespolu Szk6t Nr 3 o l4cznik i windg w ramach dostosowania dla os6b
z niepelnosprawnoSciami,
- przebudowa budynku Zespolu Szk6l Technicznych,
- przebudowa budynku Zespolu Szk6l Muzycznych,
- program ,,dach" - modernizacja pokryi dachowych,
- program dostosowywania obiekt6w przedszkolnych do przepis6w przeciwpoZarowych.
Na przedsigwzigcia z zakresu pomocy spolecznej planujemy przeznaczyi prawie 489 tys. zl, z
tego na:
- zakupy inwestycyjne na potrzeby DPS przy ul. Dobrzyriskiei w wys. 40 tys. zl,
- dostosowanie budynku DPS przy ul. Nowomieiskiej do wymogow ochrony przeciwpozarowej
w wys. 159 tys. zt,
- montaz systemu klimatyzacji w budynku Miejskiego OSrodka Pomocy Rodzinie w wys. 120

tys. zl,
- dotacjg dla Za4adu AktywnoSci Zawodowej na sfinansowanie montazu klimatyzacji w
pomieszczeniach pralni wodnej i zakup magla * yys. 100 tys. zl,
- montaz klimatyzacji w Miejskiei Jadlodaini ,,u Sw. Antoniego" * noys. 20 tys. zl,
- wymianE instalacji co, wodno-kanalizacyjnej, elektrycznei w pokojach odwiedzin w Placowce
Opiekuriczo - Wychowawczej Nr 1 ,,Maluch" w wys. 50 tys. zl,
Na Rewitahzaet7 planuje siE przeznaczyc 10 mln zl. W ramach tej puli zaplanowano:
- przebudowg i zmiang sposobu uZytkowania budynku przy ul. 3-go Maja 18 we Wloclawku na

Centrum Aktywizacji i przedsigbiorczoSci -2 mlnzl,
- 3-Maja woonerfem / przebudowa ul. 3-go Maja - 2,5 mlnzl,
- Centrum Wsparcia Spolecznego przy ul. Brzeska/Piekarska - 3 mln zl,
- przebudowg kamienicy przy ul. MaSlanej 416 - 1 mln zl,
- przebudowg Placu Wolnodci - dokumentacja 500 tys. zl,
- utworzenie Interaktywnego Centrum Faiansu - 500 tys. zl.
- przebudowg budynku 3-go Maja 9 - 500 tys. zl.
Ponadto, w ramach Gminnego Programu Rewitalizacii zaplanowano w budzecie rezerwg
celow4 na wydatki maj4tkowe w wys. 2,5 mln zl i rezerwE w ramach wydatk6w bieZ4cych 1,5

mln zl.
W zakresie kultury i ochrony dziedzictwa narodowego zaplanowano pulg 2 mln 244 tys. zl, z
przeznaczeniem na zakupy inwestycyjne dla instytuc.ji kultury kwotg 244 tys. zl orazZ mln zl
na przebudowg, modernizacjg i wyposa2enie budynku Miejskiej Biblioteki Publicznej.
W zakresie kultury fizycznej planuje sig inwestycje m. in. na:
- modernizacig boiska wielofunkcyinego przy Zespole Szk6l Budowlanych -300 tys. zl
- modernizacjg Hali Mistrz6w -2 mln 800 tys. zl,
- wymiang nawierzchni tartan boiska ,,Orlik" przy Zespole szk6l Budowlanych - 100 tys. zl.
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W ramach budzetu obywatelskiego wyloniono pro.jekty w l4cznei kwocie 3 mln 984 tys. zl.
Realizacj4 objqtych zostanie 6 zadah:
- Silownia plenerowa z placem rekreacyjnym przy Szkole Podstawowej Nr l4 -300 tys. zl.
- rozbudowa integracyjnego placu zabaw przy Przedszkolu Publicznym nr 9 wraz z

infrastruktur4 sportowo - rekreacyjnq - 450 tys. zl,
- budowa boiska wielofunkcyjnego przy II Liceum Og6lnoksztaic4cym - 1 mln zl,
- Stop komarom i meszkom, budki lggowe dla ptak6w owadozernych - 84 tys. zl,
- sport i rekreacja - projekt ,,Zdrowe Zazamcze" - 1 mln zl,
- plac zabaw i silownia w Michelinie - I mln zl.
Prezydent Miasta poinformowal, 2e Wieloletnia Prognoza Finansowa obejmuje swym
zakresem okres od 2020 roku do 2030 tj. ostatecznego terminu splaty dlugu Miasta. Prognoza
finansowa na ww. horyzont czasowy przedstawia mo2liwoSci splaty kwoty dlugu.
W Prognozie zachowano wlaSciw4 relacjg pomigdzy dochodami biez4cymi i wydatkami
bieZ4cymi - celem wygospodarowania nadwyZki operacyjnej przeznaczonej na rozw6j miasta.
Nadwyzka operacyjna zostala okreSlona na poziomie 32 mln 879 tys. zl.
Indywidualny limit zadluaenia wyliczony zostal zgodnie z art. 243 ustawy o finansach
publicznych i jest spelniony przy konstrukcii budzetu na2020 rok i lata 2020 - 2030.
Na zakoriczenie swojej wypowiedzi Prczydent Miasta dr Marek Wojtkowski zwr6cil sig do
Wysokiej Rady o uchwalenie przedloaonych projektow budZetu na 2020 rok i Wieloletniej
Prognozy Finansowej na lata 2020 - 2030.
Wyst4pieniu Prezydenta Miasta towarzyszyla prezentacia multimedialna ilustruj4ca
zestawienia grafrczne prezentowanych zagadniefi dotycz4cych projektu budzetu miasta na rok
2020 oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2030.

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski poinformowal. 2e zgodnie z
Uchwal4Nr XLV/193110 Rady Miasta Wloclawek z dnia 30 sierpnia 2010 roku w sprawie
trybu prac nad projektem uchwaly budzetowej, elementem proceduralnym przy rozpatrywaniu
projektu budzetu jest odczytanie opinii Regionalnei Izby Obrachunkowei w sprawie projektu
uchwaly budzetowe.j Miasta Wloclawek na2020 rok.

Skarbnik Miasta Pani Honorata Baranowska odczytala Uchwalg Skladu OrzekajEcego Nr 10

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 11 grudnia 2019 roku w sprawie
wyraZenia opinii o projekcie uchwaly bud2etowej Miasta Wloclawek na2020 rok oraz opiniE
o moZliwoSci sfinansowania deficytu zakladanego w projekcie uchwaly budzetowei Miasta
Wloclawek na2020 rok jak r6wnie2 przedstawila opinig o przedlolonym projekcie uchwaly w
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2030.

Kolejnyrn etapem procedury jak poinformowal Przewodnicz4cy Rady Miasta jest odczytanie
opinii komisji wla6ciwej do spraw bud2etu.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Projekt uchwaly budZetowej Miasta Wloclawek na rok 2020 wraz z uchwal4 w sprawie
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2030 rozpatrzyla oraz pozytywnie
zaopiniowala Budzetu, Rozwoju i Promocii Miasta. OpiniE w tej sprawie przedstawila Radzie
M i asta Przewodn i cz4ca Kom i sj i radna Katar zy na Zar gb ska.

Przewodnicz4cy Rady Miastawyj ainil,ze kolejnym elementem proceduralnym jest prezentacja
opinii przez poszczeg6lne Komisje merytoryczne Rady Miasta.
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W zwiqzku zpovrylszym pozltywne opinie o projekcie uchwaiy w sprawie uchwalenia bud2etu
miasta Wloclawek na2020 rok oraz o projekcie uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletnie.i
Prognozy Finansowej na lata 2020-2030 przedstawili:
- w imieniu Komisji Rewizy.jnei Wiceprzewodnicz4cy Komisji radny Krzysztof Kowalski,
- w imieniu Komis.ii Gospodarki Miejskiei i Ochrony Srodowiska Przewodnicz4cy Komis.ii
radny Piotr Kowal,
- w imieniu Komisji Porz4dku Prawnego i Publicznego Wiceprzewodnicz4ca Komisji radna
Mariola Gawlowska.
- w imieniu Komisii Zdrowia,Rodziny i Opieki Spolecznej Przewodnicz4ca Komisji radna Ewa
Szczepafska,
- w imieniu Komisji Edukacji Przewodnicz4ca Komisji radna Wanda Muszalik,
- w imieniu Komisji Kultury i Sportu Wiceprzewodnicz4cy Komisji radny Daniel Tobjasz,
- w imieniu Komisii Rewitalizacji Przewodnicz4ca Komisii radna Agnieszka.lura-Walczak.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniami.

W dvskusii wzieli udzial:
- .lanusz Dqbczynski
- Zbigniew Lewandowski
- Krzysztof Kowalski
- Mariola Gawlowska
- Piotr Kowal
- Ewa Szczepariska
- Stanislaw Wawrzonkoski (Ad Vocem)
- Jozef Mazierski
- Krystian N-uczak
- Krzysztof Grz4dziel
- Zbigniew Lewandowski
- Janusz DEbczyriski
- Jaroslaw Hupalo
- Katarzyna Zargbska
- Stanisiaw Krzemieniewski
- Marek Wojtkowski
- Krzysztof Kukucki
- Zbigniew Lewandowski (Ad Vocem)

Po wyczerpaniu zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddai pod
glosowanie projekt procedowanej uchwaly w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek
na 2020 rok.

Glosowano w sprawie:
Uchwaly w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na 2020 rok.

Wvniki glosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIQ: 7, BRAK GLOSU: l, NIEOBECNI: 4

W)rniki imienne:
ZA (13\
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Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka.Iura - Walczak, Piotr Kowal. Krystian
l-uczak, Wanda Muszalik. Elzbieta Rutkowska. Ewa Szczepanska, Malgorzata Szymanska.

Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZargbska. Piotr Zwolinski

WSTRZYMU.TE SIE (7)
.Ianusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski

BRAK GI.OSU (1)

Krzysztof Grzqdziel

NIEOBECNI (4)

.Iacek Bulawa, Dariusz .Iaworski, Arkadiusz Piasecki, .Tanusz Zi6tkowski

Po zakot'-rczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzm i eniu.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod giosowanie proiekt procedowanej uchwaly

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2030

Glosowano w sprawie:
Uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2030.

Wvniki glosowania
ZA:13, PRZECIW: O, WSTRZYMUJQ SIQ: 7, BRAK GLOSU: I, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
zA (13)
.Toanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian

Ltczak, Wanda Muszalik, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska, Malgotzata Szymanska.

Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZargbska, Piotr Zwoliiski

WSTRZYMUJE SrE (7)
Janusz Dgbczyfski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, .I6zef Mazierski

BRAK GT.OSU (r)
Krzysztof Grzqdztel

NTEOBECNI (4)
Jacek Bulawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki. Janusz Zi6tkowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania przedstawiona Informacja zostala przyiqta przez

Radg Miasta w przedloZonym brzmieniu.
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Ad.2l
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie ustalenia skladriw osobowych statych komisii
Rady Miasta Wloclawek.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Przewodnicz4cy Rady Miasta, kt6ry poinformowal, ze

przedmiotowy projekt uchwaly regulu.je zmianq w skladzie Komis.ji Zdrowia. Rodziny i Opieki
Spolecznej z uwagi na zlohon4 rezygnacjg radnego Pana Krzysztofa Kowalskiego. Majqc
powy2sze na wzglEdzie zasadnym jest podjgcie uchwaly w zaproponowanym brzmieniu.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowaia Komisja Porz4dku Prawnego i
Publicznego. Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Wiceprzewodniczqca Komisii
radna Mariola Gawlowska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal. 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszert do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:
Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie ustalenia sklad6w osobowych stalych komisji Rady
Miasta Wloclawek.

Wyniki glosowania

ZA: 13, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJQ SIQ: 1 , BRAK GLOSU: I, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
zA (r3)
.lanusz DEbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-Kupisz,
Agnieszka .Iura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski,
Zbigniew Lewandowski. Krystian Luczak, Jozef Mazierski, El2bieta Rutkowska, Stanislaw
Wawrzonkoski

PRZECTW (6)
Jaroslaw Hupalo, Ewa Szczepaiska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Katarzyna
Zar Ebska, P iotr Zwol iriski

WSTMYMU.TE SrE (l)
Wanda Muszalik

BRAK GLOSU (I)
Krzysztof Grzqdziel

NIEOBECNI (4)
Jacek Bulawa, Dariusz .laworski, Arkadiusz piasecki, Janusz Zi6lkowski
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Po zakorlczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.22
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

W tym punkcie porz4dku interpelacje zloZvli:

- radny .Ianusz Dgbczyriski
- radna Mariola Gawlowska,
- radny Piotr Kowal
- radna Wanda Muszalik

Ad.23
Informacj e i komunikaty.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e dokumenty kandydat6w na lawnik6w, kt6rzy
nie zostali wybrani mozna odbierai do dnia 29 grudnia 2019r. w UrzEdzie Miasta Wloclawek
przy ul. Zielony Rynek 11113, w Biurze Rady Miasta pok. 23 w godzinach pracy Urzgdu.
Przewodnicz4cy Rady Miasta w imieniu Radnych Rady Miasta Wloclawek zloZyl wszystkim
obecnym serdeczne |yczeniaz okazji zbliZai1cych sig Swi4t Bo2ego Narodzenia.

Ld.24
Zamknigcie obrad.

Wobec zrealizowania porz4dku posiedzenia, Przewodnicz4ca Rady Miasta radny Stanislaw
Wawrzonkoski zakoriczyl obrady XVII sesji Rady Miasta Wloctawek, kt6re odbyly sig w dniu
16 grudnia 2019 roku.

Biuro Rady lyfiasta

programu eSesja.pl

odnicz4cy
Miasta Wloclawek

Radny Stanislaw Wawrzonkoski

Przygotowal(a): Jolanta Skladanowska

Przygotowano przy
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